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Uw gegevens

Geslacht * man

Voorletters * R.

Achternaam * Nederend

E-mailadres * rick.nederend@gmail.com

Fractie * VVD

 

Schritelijke vragen ex. Art. 41

Onderwerp * Minimapolissen

Inleiding * Elke gemeente in Nederland heeft een gemeentepolis bij een 
zorgverzekeraar. Het doel van de gemeentepolis is dat mensen in de 
bijstand (of met een minimaal inkomen) verzekerd zijn van goede zorg. 
Vandaag schrijft het Algemeen Dagblad dat dertig gemeenten te horen 
hebben gekregen dat deze minimacontracten per 1 januari 2019 worden 
opgezegd (zie: https://www.ad.nl/binnenland/duizenden-minima-dreigen-
voordelige-zorgverzekering-kwijt-te-raken~a3e1e8c9/).

De VVD is van mening dat de gezondheid van onze inwoners voorop moet 
staan in onze beleidskeuzes, maar wel gericht op resultaat. In het 
bijzonder is er altijd veel aandacht voor mensen met een minimaal 
inkomen. Ook voor deze mensen geldt dat zij recht hebben op de beste 
zorg.

Vragen

Vraag 1 * Is het college bekend met het artikel uit het Algemeen Dagblad d.d. 18 
augustus 2018?
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Vraag 2 * Heeft Menzis ook bij de gemeente Stichtse Vecht kenbaar gemaakt per 1 
januari 2019 de minimacontracten op te zeggen?

Vraag 3 * Zo nee, kan het college aangeven of er aanwijzingen zijn dat de 
minimacontracten in Stichtse Vecht onrendabel zijn?

Vraag 4 * Uit een recent onderzoek van de Vereniging Nederlandse Gemeenten 
(VNG) blijkt dat de gevolgen voor minima onduidelijk zijn. Dit heeft met 
name te maken met het feit dat er nauwelijks feitelijke informatie over het 
gebruik en de effecten van de minimapolis is. Wim Groot, hoogleraar 
Gezondheidseconomie, stelt in het artikel dat het helemaal niet erg is als 
de gemeentepolis voor minima verdwijnt. Daarop heeft de VVD de 
volgende vragen.

Wat zijn de totale kosten voor de gemeente met betrekking tot deze 
minimapolissen?

Vraag 5 * Klopt het dat er gestuurd wordt op basis van de bereikcijfers? Kan het 
college de bereikcijfers delen?

Vraag 6 * In hoeverre is het college van mening dat de minimapolissen invloed 
hebben op de algehele situatie (gezondheid, schulden, etc.) van de 
collectieve verzekerden (minima)?

Vraag 7 * Bent u van mening dat een generieke maatregel (zoals de 
minimapolissen) niet altijd het meeste effect genereert?

Vraag 8 * Zo ja, zou het college willen onderzoeken of het stopzetten van de 
minimapolissen en het bieden van andere manieren van compensatie leidt 
tot een betere ondersteuning van minima en het verbeteren van de 
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gezondheid en de (eventuele) schuldenpositie, etc.?

 

Bijlagen

Voegt u een 
bijlage toe?

* nee


